

Styrelsemöte Linköpings hundungdom 2024-04-23-4

Närvarande: Yvonne Öster, Olivia Gustafsson, Rolf Gustavsson, Pauline Siljergren, Elin Fahlander, Hanna Hedlund, (adjungerad).

1	Öppnade av mötet:	Oliva (ordförande) öppnade mötet och hälsade alla välkomna. <u>Val av möttesekreterare:</u> Yvonne valdes till möttesekreterare <u>Val av justerare:</u> Rolf valdes till justeringsman
2	Föregående protokoll	Föregående protokoll godkändes.
3	Kassarapport:	Resultatet för mars är +44 979,40 kr. <u>Intäkter: 88 260 kr</u> varav: Träning i hallen 58 828, Anmälningavgifter 23 240, Kursintäkter 2 750, Servering 2692 kr. <u>Kostnader: -42 656 kr</u> varav: Inhyrning av Emil med maskin vid byte av konstgräs -32 750, Elkostnader (feb) -6626, bankkostnader - 2351. Det ackumulerade resultatet jan - mars är +115 471,89 kr <u>Bidrag:</u> Redovisningen av Driftsbidrag - investering på 300 000 kr för byte av konstgräs är nu inskickad till kommunen. Totalkostnaden för byte av sviktpad och konstgräs blev 468 118 kr varav vi själva fick betala 168 118 kr. Vi har i april fått verksamhetsbidrag från kommunen på 1011 kr (för bidragsberättigad verksamhet under höstterminen 2023). Det kan tyckas lite men är mycket viktigt. Om vi inte skulle ha någon bidragsberättigad ungdomsverksamhet skulle vi inte heller kunna få driftsbidrag.
4	Att göra enligt föregående protokoll:	<u>Hanna Hedlund:</u> göra inlägg/skylt på klubben med månadens händelser. Meddelat på sociala medier. <u>Sofie UppmanBruce:</u> lägga upp alla styrdokument på rätt ställe i driven samt skicka dem till PR-gruppen. <u>Elin Fahlander:</u> kontakta Felicia Uhre ang bidrag o motprestation. Klart! <u>Elin Fahlander</u> och <u>Olivia Gustafsson:</u> hittar ett datum samt bjuder in till möte med sektionsansvariga. Möte genomfört och det upplevdes uppskattat av alla parter. <u>Rolf Gustavsson</u> ihop med Tanja: köper in alt delegerar vad som ska köpas in till hallens fix <u>Yvonne Öster:</u> gör samma till klubbstugan, samt pratar med berörda i fikasektionen om hjälp/förslag <u>Olivia Gustafsson:</u> samma som ovan ang våra containrar <u>Rolf Gustavsson</u> och <u>Pauline Siljergren:</u> tar fram förslag på Öppna U-mästerskapet <u>Yvonne Öster:</u> kollar med kommunen om belysning utomhus <u>Elin Fahlander:</u> fixar skyltar till uteplanerna och ombesörjer/delegerar att de sätts upp. Skyltarna är klara. De sätts upp i samband med att hinderna kommer ut.

		<p><u>Sofie UppmanBruce</u>: lägger till kursavgifter i styrdokument för externa kurser samt lägger till åhörarpåsar både i styrdok för externa och interna kurser. Klart!</p> <p><u>Yvonne Öster</u> och <u>Ing-Christin Lindblom</u>: gör en SM påse till team Södermanz. Klart!</p> <p><u>Ing-Christin Lindblom</u> och <u>Sofie UppmanBruce</u>: fixar inför äggjakten. Köper in ägg och gör en inbjudan till FB som PR lägger upp. I-C och Sofie ansvarar för att äggen kommer ut på skärtorsdagen. Genomfört och uppskattat av medlemmarna.</p> <p><u>Sofie UppmanBruce</u>: pratar med Ag-sektionen ang hinderutflytt och vilka hinder som ska vara var under sommaren.</p> <p><u>Yvonne Öster</u>: gör ett tillägg i kursinbjudans-dokumentet. Det som ska dit är hundens rekommenderade ålder, hundens förkunskaper samt förarens förkunskaper</p> <p><u>Sofie UppmanBruce</u>: gör inlägg om sportdygn i agility på FB. Klart!</p> <p><u>Elin Fahlander</u>: pratar med Tanja om när vi ska släppa tiderna för april. Klart!</p> <p><u>Rolf Gustavsson</u>: deltagit på möte med kommunen 9/4. Inte så mkt nytt. Kan kolla med kommunen om hyresbidrag. Rolf kollar detta.</p> <p>Kvar sen förra mötet:</p> <p><u>Elin Fahlander</u>: skyltar i hallen. Skyltarna är klara. Sätt upp under fixardagen.</p> <p><u>Sofie UppmanBruce</u>: lägga in styrdokument ang hund i hallen vid tävling samt sportdygn i rätt mapp på driven samt skicka till PR för publikation</p> <p><u>Yvonne Öster</u>: fortsätta arbetet med ny dörr. PEMA tackat nej. Yvonne tar ny kontakt</p> <p><u>Ing-Christin Lindblom</u>: köpa in alt delegera inköp av låneskor. Klart!</p> <p><u>Olivia och Rolf</u>: Fixa Stripe. Klart!</p>
5	Robotdamm-sugare till stugan	Är inköpt. Rolf fixar märkning.
6	Processlogg.	Styrelsen beslutade att behålla nuvarande system med uppdateringar i protokollen.
7	Styrdokument	Styrelsen har godkänt de föreslagna styrdokumenterna, med tillhörande ändringar. Förutom det om funktionärs ersättning. Som vi återkommer till vid nästa möte efter kontakt med sektionerna. Sektionerna ska även tillfrågas om önskemål till KM i respektive sport.
8	Nytt kodlås till dörren.	Styrelsen beslutar att ge Tanja i uppdrag att kolla upp ett kodlås med unika koder och utifrån följande skrivelse. Rapport från Tanja: <i>"Jag har kontaktat Larsa och deras kod är samma system som vårt just nu däremot kan de ändra koden online så kan ändra den varje dag. Fick även tips att kolla med Stockholms hundsportcenter och Awa. Kommer maila under dagen."</i>

		Styrelsen beslutade att avvakta tills vi har mer information.
9	Varmvattenberedare till utetoaletterna	Styrelsen beslutar att Rolf köper in en och ser till att den blir installerad. Elin och Yvonne reserverar sig då de vill vänta tills toaletterna är isolerade.
10	Instruktörsutbildning FS/HtM.	Styrelsen beslutade att skicka Anita von Braun och Tanja Nestserava på utbildningen. Den kostar 3000/person. Om en reservplats dyker upp beslutar vi att även Olivia Gustafsson får gå kursen.
11	Samträning ungdomar	Styrelsen beslutar att Kostnadsfri samträning för ungdomar. Styrelsen beslutar att vi alltid erbjuder ungdomar till och med det år de fyller 25 år att delta gratis på samträningarna. Från och med första juni.
12	Förvaring av träningsmaterial utomhus.	Styrelsen beslutar att bygga lämplig bod på området för förvaring av material till rally, lydnad samt vissa agilityhinder. Vi ger Sten och Lasse i uppdrag att bygga ovan nämnda bod. Vi tar beslut senare om den befintliga boden ska bortsäskas eller slängas. Den nya ska vara ca 3 gånger så stor. Yvonne meddelar fixargruppen.
13	Rökfritt område.	Styrelsen beslutade att att inte agera. Problemet anses inte så stort att det motiverar att ta något sådant beslut.
14	Utebelysningen	Styrelsen beslutar att Styrelsen beslutade att fråga om Tanja kan vara projektledare för en arbetsgrupp gällande utomhusbelysningen. Rolf anmäler sig frivilligt. Förslag från styrelsen är även att Anton Wiberg och Annika Mojanis tillfrågas. Upprepade försök att kontakta kommunen har misslyckats. Arbetet fortgår.
15	Belysning i hallen.	Styrelsen beslutar att Rolf köper en led-slinga, 25 meter lång för test. Rolf och Oliva ansvarar också för att testa den.
16	Trästaketet.	Styrelsen beslutar att sätta upp delar av staketet på gräsytan utanför stugan. Övriga staketdelar ställs vid toaletterna för att se om vi har behov av dem utomhus
17	Att-göra-lista till städdagen.	Styrelsen beslutar att Olivia skapar ett levande dokument på FB där vi fyller på allt eftersom vad som behöver göras/köpas.
18	Utlåning av tält till medlemmar.	Styrelsen beslutar att vi köper in 1 tält som vi sedan låter medlemmar som har samlat in poäng i vårt belöningssystem få hyra. Rolf gör ett styrdokument om detta, där det framgår att möjligheten att hyra tält begränsas till dem som faktiskt hjälpt till på klubben.
19	Kamerastativ.	Styrelsen beslutar att köpa in två stativ. Elin får uppdrag att köpa in dem
20	Ungdomsmästerskap.	Styrelsen beslutar att Rolf och Pauline får i uppdrag att jobba vidare med idén. Ett dokument är upprättat som finns på driven. Förslag: Agility ute, rally och freestyle inne. Datum förslag den 14 september. Rolf kontaktar sektionerna om representanter till arbetsgruppen.
21	Flytta duschen,	Styrelsen beslutar att Yvonne undersöker om det är möjligt.

22	Rapporter från/till arbetsgrupperna	<p>Rally: Tävlings 22/3. Tävlings 17/5. Kommer arrangera ÖM i höst</p> <p>Hallen: nya staket är inköpta för att kunna dela av hallen på tre delar. Det ska komma dit div ben som är under tillverkning. Nya speglar på gång också</p> <p>Freestyle: instruktörsutbildning 9-11/8. Tävlings 4-5 maj. Har köpt massa rosetter</p> <p>Agility: agilitydygn 1/5. Utflytt hinder så snart det är ok på planerna.</p> <p>Ungdomsgruppen:</p> <p>Lydnaden: Vill starta upp samträning utomhus</p> <p>Hoopers: Ställer in KM 23. satsar på nytt KM 24 ute</p> <p>NoseWork: KM avklarat, Anja Bijavica och Extra blev klubbmästare. Kommer köra samträning senare i vår.</p> <p>Sponsorgruppen: Ligger lågt pga möss</p> <p>Huset: toaletterna utomhus är lagade av Lasse</p>
23	Förslagslådan / inkomna skrivelser	Inga inkomna förslag eller skrivelser fanns att rapportera.
24	Övriga frågor:	Kan vi släppa halltiderna? Styrelsen beslutade att släppa halltiderna för maj.
25	Nästa möte:	Hos Yvonne. 20 maj klockan 18:00
26	Avslutning av mötet.	Olivia avslutade mötet som varit ovanligt livligt :)

Mötesordförande:

Justerare:

.....

.....

